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Oppsummering Kretsmøter 2017

RU-Vest
Generell informasjon
• 30 møter i 34 kretser fra 20.02. til 2.03. 2017.  30 av møta var 

kveldmøter, berre i ein krets var det dagmøte, i tillegg til at ein hadde 
tilleggsmøte på dag del av krets 77.

• Av 4434 registrerte medlemar møtte 972.
• Det er 21,9% av antal medlemar
• Av desse møtte 15,7% kvinner – 153 stk.
• På møta møtte Robert Søndrål, Teig Madsen og Bente Roer frå

konsernstyret.
• Frå Konsernleiinga var Hans Thorn Wittussen på 2 møter.
• Elles var det leiar og nestleiar fra AU og regional administrasjon som 

dekka møta.
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Saker som gjekk igjen under årsmelding og rekneskap

• Norfersk og økonomien der – i dag og tidlegare tap.

• Burde hatt betre rekneskap med all den effektiviseringa som har vore.

• Sel Nortura anlegg som ikkje lenger er i bruk?

• Spørsmål om out-sourcing av Itk.

• Er det etterbetaling på geit/kje? Same sats på etterbetaling av alle produksjonar?

• Er EK-nivået høgt nok no?

• Burde hatt plansje som viser 2015 mot 2016 på «kaka»

• Ein del spørsmål om Kvia-marka og inntening på kjøpet av Prima.

• Karbonbinding – næringa vår får ikkje kredit for dette.
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Drift og marknad

• Mange opptekne av at det ikkje fins lammekjøt i butikkane, treng kjøtdeig av lam, 
mykje rundt vektgrense og prisar i tillegg til teljedatoar!  

• Ikkje info om geit og kje i møta! Er det sal av dette? Prising på dyra/kvalitet.

• Treng større satsing på merkevarene våre, og treng god reklame for desse.

• Problematisk med Coop og samvirke

• Mykje rundt merking av produkt – både EMV og frå Norfersk! Og produktutvikling!

• Ein del kommentarer rundt kalkunbacon og Meatish, men lite direkte negativt.

• Mange innspel rundt importen av storfe, kvalitetstilskotet på O+ kontra O, i tillegg til at 
auka produksjon av storfe må til, men også å sjå til at ein ikke hamnar i 
småfeklemma.  Og verknad av teljedato. Og bokstavsjukdomane.

• Litt rundt medlemsbutikkar – plassering og utval.
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Drift Marknad

• Livdyr – her er det mange innspel på kvalitet på og fordeling av livdyra, mangel på 
papir og info om fôring, dårleg kommunikasjon mellom livdyr avd. og sjåfør og ynskje
om betre nettbasert løysing.

• Delte leveransar – eks. ku til Nortura og okser til konkurrent – bør ikke vedtektene 
brukast her?
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Innspel til vedtektsendringar

Det kom et innspel frå dei 30 møta på denne saka:

Årsmøteutsendingar bør veljast direkte frå kretsane.

Elles ingen kommentater utover at det er tungt språk og avklaring om kva som er 
nisjeprodukt.
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Open post

• Treng varsling om hoste/diare sjukdomar på storfe

• Skryt til mange av sjåførane!

• Misnøye med elektronisk merketang frå Os.

• Kadaverhenting – fungerar ikkje så godt som før.

• Ein del på kva Nortura bør gi som innspel til Jordbruksforhandlingane

• Eigarane bør få mail når nye produkt av merkevarene våre kjem i butikk (ref Tine)

• Er ullvektene rette? (Førde)

• Kva med NRF-tillegg?

• Bruke ressursar på å ta vare på dei produsentane vi har!

• Fårikålkjøt bør ha alternativ oppskrift på pakning – kan brukast til anna.

• Treng ikkje telefon om henting i tillegg til SMS
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Open post

• Skuving av storfe– viktig med melding om dette ut for planlegging av innsett.

• Butikken i Bergen er på feil side av byen for ein del.

• Naudslaktar i Hordaland – viktig at denne vert erstatta i dette området.

• Treng grilldag på Voss utanfor butikk der butikken har same varene i hyllene.
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Endringar vedr. kretsar - sjå sak 4

• Krets 61-Stryn vil gå mot krets 62-Eid, Hornindal til felles krets.
• Krets 78-Voss, Vaksdal gjorde vedtak om at dei frå Gudvangen som 

ynskjer å kome til kretsen, er velkomne.  Krets 73-Aurland, Lærdal, 
Årdal gjorde vedtak om at dei som vil gå til krets 78 frå Gudvangen, 
kan det.

• Krets 74-Bergen og omland vedtok å ynskje Austevoll velkomen i 
kretsen, og krets 88-Ytre Sunnhordland gjorde vedtak om at 
Austevoll kan gå ut av kretsen og til Bergen og omland.

9

Andre møter med sak Endring av kretsgrenser

• Det vert ikkje endring av grenser mellom krets 56-Stordal, Norddal, 
Stranda, Sykkylven og krets 57-Nordre Sunnmøre.

• Krets 67-Askvoll, krets 68-Gaular og Fjaler og krets 69-Solund, 
Hyllestad, Høyanger nord har alle gjort vedtak om at kretsutvala ser 
på grensene og fremjar eventuelle endringar etterkvart og med 
ekstra medlemsmøter om behov.  Arbeidet bør vere klart før lokale 
valkomitear startar sitt arbeid rett etter RU-møtet i haust, som er sett 
til 31. oktober og 1. november.
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